
  
 

Zápisnica zo zasadnutia Valnej hromady Mestských lesov s. r. o.  
    zo dňa  05.11. 2010 
 
 
Prítomní :       MUDr. Vladislav Laciak – primátor mesta  
                         Ing. Bohuš Hudaček – konateľ MsL RV  
                         Ing. Ján Lach  – člen DR  
   Ing. Štefan Manko – člen DR                          
   Samuel Tomášik – člen DR  
                         
Program :       1. Otvorenie  
   2. Výsledky hospodárenia za III. Q. 2010 
              3. Nájomné za lesy – navýšenie 
   4. Rôzne  
   5. Záver  
 
 
1. Otvorenie  
 
 MUDr. Vladislav Laciak  v mene Valnej hromady privítal  všetkých prítomných 
a zahájil dnešné zasadnutie Valnej hromady  
 
 
2. Výsledky hospodárenia za III. Q. 2010  - vyhodnotenie oproti plánu  
 
  Konateľ spoločnosti predložil vypracované vyhodnotenie hospodárenia na Mestských 
lesoch Rožňava s. r. o. za III. Q. 2010. Plánované bolo na tento Q  – 4.520 €, spoločnosť však 
dosiahla zisk vo výške + 45.847,41 € . Je to v dôsledku dobrého zhodnotenia drevnej hmoty 
ako aj v dôsledku odloženia plánovaných pestovných činností ( kvôli počasiu ) z III. Q na IV. 
Q.  
 Valná hromada  po prejednaní materiálov vyjadruje spokojnosť nad dosiahnutými 
výsledkami a     s c h v a ľ u j e  výsledok hospodárenia za III. Q. 2010.  
 
3. Nájomné za lesy – navýšenie  
  
  V tomto bode bol prejednávaný návrh – žiadosť mesta  o navýšenie nájomného za 
lesy  za rok 2010 z 13.300 € na 43.300 € . Mesto žiada Mestské lesy Rožňava s. r .o . 
z dôvodu zlej finančnej situácie mesta o navýšenie nájomného. Táto žiadosť bola prejednaná 
v predchádzajúcom zasadnutí Dozornej rady a DR jednohlasne doporučuje vyhovieť tejto 
žiadosti.  
 Valná hromada  s c h v a ľ u j e  tento návrh a ukladá príslušnému odboru Mestského 
úradu vypracovať Dodatok k Nájomnej zmluve za lesy  v celkovej výške 43.300,- € . 
  
 
 
 
 



4. Rôzne 

   
 V bode „ Rôznom „ konateľ predostrel potrebu vytvorenia nového odberného miesta 
na odber elektrickej energie v dôsledku problémov zo strany nájomcov piliarskej výroby , 
ktorý neuhrádzali  faktúry za odber el. energie a Mestské lesy sa dostali do situácie,  keď bola  
el. energia odpojená.  S tým súvisí, že náklady v IV. Q. sa zvýšia o vybudovanie druhého 
odberného miesta. Spoločnosť už oslovila firmu, ktorá  začala s potrebnými prácami.  
 Valná hromada   s ú h la s í   s týmto postupom spoločnosti.  
 
 
5. Záver  
 
 Po vyčerpaní všetkých bodov tohto zasadnutia sa primátor mesta Rožňava poďakoval 
za  doterajšiu spoluprácu, zaželal spoločnosti  ďalšie pracovné a osobné úspechy a zasadnutie 
ukončil.  
 
 
 
 
 
        
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala : Ibolya Véghová  
 

  
 
 
 


